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Από το υπ’αριθ. 9/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 262/97 

                                                                  Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Αναβολή λήψης απόφασης επί του 3ου θέματος 
«Ανάκληση ή μη άδειας λειτουργίας και σφράγιση 
κατ/τμος υγειονομικού ενδιαφέροντος της ΟΕ 
Λαβδάνης Χρ. κλπ.» 

 
      Σήμερα 2 Ιουνίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων 
του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την με   ημερομηνία 
29-5-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους συμβούλους 
και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα  21  μέλη. 
 
Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Α.  Δελαβερίδης Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Π. Καρασαββίδου Θ. Δεμερτζής 
3. Μ. Ποτουρίδης Α. Μαρκούλης   
4. Κ. Κόλβατζης Π. Αγαθαγγελίδης    
5. Κ. Βαφείδης     
6. Δ. Αδάμου     
7. Θ. Τέτος     
8. Ε. Λελεκάκης                                                        Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Πουλασουχίδης   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Κ. Γκαβαϊσές     
11. Α. Καραντουμάνης     
12. Λ. Τάκης  
13. Ε. Παναγιωτίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 261/97 
14. Ο. Σιδηρόπουλος απόφασης    προσήλθαν   οι κ.κ.  Κ.Κόλβατζης  και  Κ. 
15. Ε. Σοφιανίδης Βαφείδης. 
16. Χ. Παπαγεωργίου Κατά   τη συζήτηση   της    υπ’ αριθ. 263/97   απόφασης  
17. Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Βαφείδης και Γ.Μπαλτζής. 
18. Β. Τσίλης Κατά τη   συζήτηση    της    υπ’ αριθ. 265/97   απόφασης  
19. Γ. Χιονίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Αδάμου, Β. Τσίλης, Θ.Δεμερτζής 
20. Δ. Ζαμάνης Κατά   τη   συζήτηση   της  υπ’  αριθ.   268/97 απόφασης 
21. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησε ο κ. Δ.Ζαμάνης. 

   Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  288/97   απόφασης 
   αποχώρησε ο κ. Κ.Κόλβατζης. 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 29-5-97 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου που 
έχει ως εξής:  Σας γνωρίζουμε ότι με την παρ. 1 περ. ιθ του αρθ. 24 Π.Δ 410/95 η 
αρμοδιότητα για την χορήγηση των αδειών ίδρυσης και λειτουργίας  όλων των 
καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος μεταβιβάσθηκε στους Δήμους και τις 
Κοινότητες. 
 Με το αρθ. 25 παρ. 2 του ιδίου Π.Δ ρυθμίζονται θέματα που αφορούν την 
ανάκληση, αφαίρεση και προσωρινή αφαίρεση των αδειών και την σφράγιση των πιό 
πάνω καταστημάτων. 
 Σύμφωνα με την παρ. 5 του αρθ. 6 της Α1β/8577/83 Υγειον. Δ/ξης θεωρείται 
ίδρυση νέου κατ/τος ή εργαστηρίου ή εργοστασίου υγειονομικού ενδιαφέροντος και 
συνεπώς απαιτείται νέα άδεια  ίδρυσης και λειτουργίας τούτου η μεταφορά ή επέκταση 
ή αλλαγή ή μεταβίβασή του, καθώς και η ουσιώδης τροποποίηση των υγειονομικών 
όρων λειτουργίας του, εκτός αν, κατά τις διαπιστώσεις της αρμόδιας υγειονομικής 
υπηρεσίας, η γινομένη τροποποίηση είχει σαν συνέπεια τη βελτίωση των υγειονομικών 
συνθηκών λειτουργίας τούτου.  
 Ως μεταβίβαση καταστήματος ή εργαστηρίου ή εργοστασίου υγειονομικού 
ενδιαφέροντος εννοείται και η εκχώρηση με ενοίκιο της εκμεταλλεύσεως των 
εγκαταστάσεων (οίκημα, εξοπλισμός κ.λ.π) τούτου από τον κάτοχο της άδειας 
ιδρύσεως και λειτουργίας του σε άλλο πρόσωπο. 
 Επίσης στο αρθ. 6 παρ. 9 της προαναφερθείσης Υ.Δ αναφέρεται:  
 Τα καταστήματα, εργαστήρια και εργοστάσια υγειονομικού ενδιαφέροντος, που 
λειτουργούν χωρίς την προβλεπόμενη από το παρών άρθρο άδεια ιδρύσεως και 
λειτουργίας, κλείνονται αυτεπαγγέλτως από την οικεία Αστυνομική Αρχή (Ο.Τ.Α παρ. 
2 του αρθ. 25 του 410/95 Π.Δ.), οι δε παραβάτες διώκονται και τιμωρούνται σύμφωνα 
με τις σχετικές διατάξεις του Α.Ν. 2520/95. 
 Με την αρ. 342/96 απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής χορηγήθηκε η με αρ. 
πρωτ. 15480/15-11-96 άδεια ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος ζαχαροπλαστείου 
στην Ο.Ε Λαβδάνης Χρήστος - Κακιρδάκης Αναστάσιος - Γκέκας Βασίλειος. 
 Η άδεια της παραπάνω Ο.Ε στην παράγραφο 5 ορίζει: 
 Σύμφωνα με την αρ. 342/96 απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής 
απαγορεύεται η προσφορά οινοπνευματωδών ποτών πλήν της μπύρας. 
 Με το αρ. πρωτ. 827 Φ. 704  10 η Πυρ. Υπηρεσία μας γνωρίζει ότι ύστερα από 
έλεγχο που πραγματοποιθήθηκε στις 21-4-97 διαπιστώθηκε ότι η έξοδος κινδύνου 
κτίσθηκε, επίσης το πολεοδομικό Τμήμα του Δήμου μας διαπίστωσε και πολεοδομικές 
παραβάσεις. 
 Επειδή και από περιοδικούς ελέγχους της Ειδικής Υπηρεσίας του Δήμου 
διαπιστώθηκε συστηματική παραβίαση των όρων της κατεχομένης αδείας με προσφορά 
οινοπνευματωδών ποτών (ουϊσκι - τζίν - βότκα - τεκίλα - κονιάκ κ.λ.π.) και 
προκειμένου να αποτραπεί περαιτέρω παράνομη λειτουργία του καταστήματος, 
παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν΄αποφασίσει σχετικά με την ανάκληση της 
άδειας ίδρυσης και λειτουργίας του παραπάνω κατ/τος και τη σφράγιση αυτού. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος : Εχουμε ξανααπασχοληθεί με το θέμα σε προηγούμενο ΔΣ.  
Υπάρχει μία συγκεκριμένη άδεια με συγκεκριμένους περιορισμούςσ΄ότι αφορά τον 
τρόπο λειτουργίας του ζαχστείου η οποία άδεια δεν υλοποιείται. Δηλ. υπάρχουν 
παραβιάσεις της άδειας. Αυτό μπορεί ενδεχόμενα να ξεπεραστεί με κάποια μέτρα ή 
απόφαση που μπορεί να πάρει το ΔΣ. 



 Αυτό που φαίνεται και μας βάζει μπροστά σε ευθύνες είναι ένα έγγραφο της 
αστυνομίας με το οποίο εισηγείται τη σφράγιση του κατ/τος γιατί υπάρχει πρόβλημα με 
την πυρασφάλειά του. Υπήρξε μία έξοδος κινδύνου που στη συνέχεια έκλεισε. Υπήρξε 
αυτοψία της πυροσβεστικής υπηρεσίας όπου διαπιστώθηκε ότι είναι κλειστή η πόρτα. 
Στη συνέχεια οι ιδιοκτήτες άνοιξαν μία πόρτα η οποία δεν βγαίνει σε κοιν/στο χώρο 
της οικοδομής αλλά σε διπλανή οικοδομή. Υπήρξε αντίδραση από τους ιδιοκτήτες της 
διπλανής οικοδομής και αυτό που εκκρεμεί σήμερα είναι ότι το κατ/μα δεν πληρεί του 
όρους πυρασφαλείας. Δηλ. δεν έχουμε πιστοποιητικό πυρασφαλείας από την 
πυροσβεστική υπηρεσία. Γι΄αυτό έρχεται το θέμα για συζήτηση. 
Πρόεδρος : Ερωτήσεις 
Παπαγεωργίου : Στην άδεια που του δόθηκε τι προβλέπονταν στο θέμα της 
πυρασφάλειας; 
Αδάμου : Υπάρχει μία αναφορά στο φάκελλο για πολεοδομικές παραβάσεις. Εχει λυθεί 
αυτό το ζήτημα; 
Δήμαρχος : Κε Παπαγεωργίου, είχε κάνει έλεγχο η πυροσβεστική υπηρεσία, είχε 
διαπιστωθεί η ύπαρξη εξόδου κινδύνου, βάσει αυτού χορηγήθηκε το πιστοποιητικό 
πυρασφαλείας και στη συνέχεια δόθηκε η άδεια λειτουργίας του κατ/τος. Στη συνέχεια 
χτίσθηκε αυτή η έξοδος από τον ιδιοκτήτη. Υπήρξε καταγγελία προς την πυροσβεστική 
υπηρεσία, έκανε έλεγχο και διαπιστώθηκε ότι δεν πληρούσε τους όρους πυρασφαλείας. 
Εάν έρθει ένα πιστοποιητικό ασφαλείας από την πυροσβεστική δεν υπάρχει κανένα 
πρόβλημα στο να λειτουργήσει η επιχ/ση. Τουλάχιστον απ΄αυτή την πλευρά. 
 Σ΄αυτό συνίσταται και η πολεοδομική παράβαση κ. Αδάμου. 
Ζυγουλιάνος, νομικός παραστάτης ενδιαφερομένων : Καθ΄υπόδειξη της πυροσβεστικής 
ανοίχθηκε αυτή η πόρτα. Ερχεται η πολεοδομία και δίνει εντολή να κλείσει η πόρτα 
διότι δεν ήταν στη σωστή θέση κλπ. Γίνεται καταγγελία και έρχεται η πυροσβεστική 
για να επιληφθεί του θέματος. Είναι ένα ζήτημα δηλ. που δεν ήταν υπαιτιότητα του 
επιχ/τία. Απευθύνθηκε στις αρχές και σήμερα εκκρεμεί αυτή  η έκδοση του 
πιστοποιητικού. 
 Νομίζω ότι θα πρέπει να δοθεί μία αναβολή για να προσκομισθεί το 
πιστοποιητικό αυτό. Είναι αρμοδιότητα της πυροσβεστικής για να μας πεί που πρέπει 
ν΄ανοιχθεί αυτή η πόρτα. Είναι θέμα χρόνου για να γίνει η αυτοψία από την 
πυροσβεστική υπηρεσία και έτσι να τελειώσει το θέμα αυτό. 
Πρόεδρος : Ερωτήσεις. 
Πουλασουχίδης : Η πόρτα που υπήρχε βάσει της μελέτης, έκλεισε καθ΄υπόδειξη της 
πολεοδομίας; Εγγράφως ή προφορικώς έγινε αυτό; 
Ζυγουλιάνος : Ετσι είναι. Μας έστειλε έγγραφο. 
Πουλασουχίδης : Αυτή είναι η δεύτερη πόρτα. Η πρώτη πόρτα με ποιανού εντολή 
έκλεισε;  
Δεύτερη ερώτηση, το κατ/μα έχει άδεια ζαχ/στείου ,τηρείται του περιορισμούς όσον 
αφορά τα οινοπνευματώδη ποτά; 
Βαφείδης : Εκλεισε ή δεν έκλεισε η αρχική πόρτα; 
Ζαμάνης : Αυτή η πόρτα προβλεπόταν από την άδεια οικοδομής; Δεύτερον, μετά τον 
ακάλυπτο χώρο υπάρχει διέξοδος προς άλλο κοιν/στο χώρο; Χρησιμοποιείται σαν 
έξοδος κινδύνου σε δημόσιο χώρο ή απλά στον ακάλυπτο; 
Αδάμου : Αυτό παλαιότερα ήταν κατοικία και έγινε αλλαγή χρήσης. Αυτή η αλλαγή 
έγινε μετά το 1989. Τα ίδια χαρτιά που πέρασαν από την πολεοδομία πρέπει να πήγαν 
και στην πυροσβεστική. Δεν μπορεί να ήταν διαφορετικά. Πώς υπήρξε αυτή η 
ασυννενοησία των υπηρεσιών; 



Λαβδάνης, ενδιαφερόμενος κατ/ρχης : Υπάρχουν δύο πόρτες μία στον επάνω όροφο 
και μία κάτω. Αυτές οι έξοδοι κινδύνου συναντιούνται και οδηγούν στον ακάλυπτο της 
διπλανής οικοδομής. Υπάρχει ακάλυπτος χώρος στην οικοδομή μας ,απλά έβγαιναν 
εκεί. Δεν σφράγισα την έξοδο κινδύνου. Το θέμα είναι από ακάλυπτο σε ακάλυπτο. 
Πρόεδρος : Εχετε έγκριση από την πυροσβεστική υπηρεσία; 
Λαβδάνης : Εχω, αυτή που είναι από την αρχή της αδείας. Δεν κλείνει καμία έξοδο. 
Δεν γίνονται αυτά. 
Δήμαρχος : Στις 1-7-96 η πυροσβεστική υπηρεσία χορηγεί πιστοποιητικό 
πυροπροστασία. Στις 21-4-97 με ανώτερο εγγραφό της μας γνωρίζει ότι διαπίστωσε ότι 
η έξοδος κινδύνου, που προφανώς υπήρχε, χτίσθηκε. 
 Απ΄ότι γνωρίζω δημιουργείται μία πόρτα που βγαίνει στον ακάλυπτο της 
διπλανής οικοδομής. Αντιδράει η διπλανή οικοδομή και αυτή τη στιγμή βρίσκεται 
μπλεγμένο το θέμα. Η ουσία είναι εάν κάτι συμβεί να υπάρχει έξοδος κινδύνου. Ο 
τύπος συνίσταται, να μας προσκομίσει ύστερα από αυτοψία της πυροσβεστικής 
αντίστοιχο πιστοποιητικό πυροπροστασίας όπως υπήρχε στις 1-7-96.Εάν  για 
οποιονδήποτε λόγο συμφωνήσει με τη διπλανή οικοδομή, δεν μας αφορά. Εμείς 
θέλοντας αυτό το πιστοποιητικό και να υπάρχει έξοδος. Είναι απλό το θέμα. 
 Μας ενδιαφέρει και η ουσία και ο τύπος. 
Λαβδάνης : Θέλω να πώ ότι υπάρχει έξοδος και δεν υπάρχει κλείσιμο της πόρτας. 
Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. Οι ενδιαφερόμενοι κρίναν ότι δεν έπρεπε να δώσουν άλλες 
απαντήσεις. 
Ζαμάνης : Το πρόβλημα είναι σοβαρό αλλά έχουμε υποχρέωση μήπως η πυροσβεστική 
υπηρεσία δεν ενημέρωσε τους ενδιαφερομένους τι εννοεί με την έξοδο, χτίσιμο κλπ. 
Δήμαρχος : Εχουν γίνει ειδοποιήσεις από την πυροσβεστική και τον Δήμο. 
Ζαμάνης : Ας τους δώσουμε μία παράταση μέχρι το επόμενο Δ.Σ, να επισκεφθούν την 
πυροσβεστική υπηρεσία για να προσκομίσουν ένα καινούργιο πιστοποιητικό.  
Παπαγεωργίου : Το θέμα δεν έχει αποσαφηνισθεί και εμείς δεν είμαστε πλήρως 
ενημερωμένο. Είναι σοβαρό το γεγονός ότι δεν πληρούνται οι όροι πυροπροστασίας. 
Πρέπει το κενό αυτό να ξεπεραστεί αλλιώς θα πρέπει το κατ/μα να κλείσει. 
 Πιστεύω  ότι πρέπει να δοθεί μία πίστωση χρόνου 10 ημερών. Αν μέχρι την 
ερχόμενη συνεδρίαση δεν έχει λυθεί το θέμα μπορούμε να προχωρήσουμε στην 
ανάκληση.  
Δήμαρχος : Εάν τυχόν το ΔΣ κρίνει για το θέμα της πυροπροστασίας ότι πρέπει να 
δώσει αναβολή του θέματος μέχρι το επόμενο ΔΣ επωμίζεται και μία ανάλογη ευθύνη. 
Δεύτερον, εάν τυχόν το  ΔΣ προβεί σε ανάκληση της αδείας θα πρέπει για να πάρει 
άδεια να υποβάλλει εξ΄αρχής φάκελλο. Σε κάθε περίπτωση, σ΄ότι αφορά το δεύτερο 
θέμα ,από σήμερα θα είναι απόλυτα συμορφωμένη η επιχ/ση με την άδεια που της 
χορηγήθηκε δηλ. ζαχ/στείου, διότι δεν θα έχουμε ούτε  το νομικό ή ηθικό ή άλλο 
ανάστημα ν’ αφαιρέσουμε άλλες άδειες κατ/των για παρόμοιες αλλαγές χρήσεις ή 
γενικά των όρων λειτουργίας. 
Σιδηρόπουλος : Ο κανονισμός δίνει τη δυνατότητα στο Δήμαρχο να επηρεάζει τη 
γνώμη των συμβούλων με κάτι  ψευτοδιλλήματα που βάζει; 
Πρόεδρος : Εχω την εντύπωση ότι είστε ιδιαιτέρως επηρεασμένος απ΄αυτό που 
προηγήθηκε στην αρχή της συνεδρίασης κ. Σιδηρόπουλε. Εκεί θ΄ αποδώσω αυτή σας 
την παρέμβαση. 
 Σιδηρόπουλος : Καθόλου. Ισα - ίσα είμαι ευχαριστημένος που ο Δήμαρχος διάβασε το 
άρθρο μου και  το άκουσαν κι΄άλλοι που δεν το είχαν διαβάσει . 
Πρόεδρος : Δεν έχει δικαίωμα ο κάθε σύμβουλος κάθε στιγμή να λέει ότι του έρχεται 
εκείνη τη στιγμή στο μυαλό. Με φέρνετε σε δύσκολη θέση να σας παρατηρήσω. 



 Υπάρχουν δύο προτάσεις. Η μία της αναβολής και η άλλη της ανάκλησης της 
άδειας. 
Κόλβατζης : Διαδικαστικά, εάν ανακληθεί η άδεια έχει δικαίωμα ο ίδιος ιδιοκτήτης να  
ξαναπάρει το ίδιο μαγαζί και να το λειτουργήσει; Η ανάκληση της άδειας μπορεί να 
δημιουργήσει πρόβλημα στον ίδιο τον ιδιοκτήτη. Να διευκρινισθεί αυτό νομικά. 
Πουλασουχίδης : Σε περίπτωση που αποφασίσουμε ανάκληση, δεν μπορούμε να 
δώσουμε πάλι άδεια. Θέλω να διαφυλάξω μερικούς. 
  Να δοθεί περιθώριο στους ιδιοκτήτες μέχρι το επόμενο ΔΣ να τακτ/σουν το 
θέμα και στο μεταξύ πρέπει να συμμορφωθούν με τους όρους που προβλέπει η άδεια. 
Πρόεδρος : Αυτή είναι η αναβολή. Υφίσταται όμως και η ανάκληση της άδειας. 
 Ποιοί συνάδελφοι ψηφίζουν την αναβολή; 
 Υπέρ  της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Κ. Ασλάνογλου, Κ. Κόλβατζης, Δ. Αδάμου, Ε. Λελεκάκης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. 
Γκαβαϊσές, Α. Καραντουμάνης, Λ. Τάκης, Ε. Παναγιωτίδης, Ο. Σιδηρόπουλος, Ε. 
Σοφιανίδης, Χ. Παπαγεωργίου,  Φ. Γαλανούδη - Τσανάκα, Β. Τσίλης, Γ. Χιονίδης, Δ. 
Ζαμάνης, Μ. Αδαλόγλου. 
Πρόεδρος : Ποιοί ψηφίζουν την ανάκληση της αδείας; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 3 σύμβουλοι:  
Μ. Ποτουρίδης, Κ. Βαφείδης, Θ. Τέτος. 
Πρόεδρος : Λευκά; 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο κ. Ι. Κουρουζίδης.  
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. Το από 29-5-97 εισηγητικό σημείωμα  του Δημάρχου. 
2. Την με αριθ. 342/96 απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής σύμφωνα με την οποία 
χορηγήθηκε άδεια ίδρυσης και λειτουργίας κατ/ματος ζαχαροπλαστείου στην ΟΕ 
Λαβδάνης Χρήστος κλπ. υπό τον όρο (παρ. 5) ότι απαγορεύεται η προσφορά 
οινοπνευματωδών ποτών πλήν της μπύρας. 
3. Το υπ΄αρίθ. πρωτ. 827 Φ. 704.10/21-4-97 έγγραφό της η Πυροσβεστική Υπηρεσία 
Βέροιας μας γνωρίζει ότι ύστερα από έλεγχο που πραγματοποιήθηκε στις 21-4-97 
διαπιστώθηκε ότι η έξοδος κινδύνου του παραπάνω κατ/ματος έχει κτισθεί. 
4. Οτι το Πολεοδομικό Τμήμα του Δήμου μας έχει διαπιστώσει στο παραπάνω κατ/μα 
πολεοδομικές παραβάσεις. 
5. Το γεγονός ότι ύστερα από περιοδικούς ελέγχους της Ειδικής Υπηρεσίας του Δήμου 
διαπιστώθηκε συστηματική παραβίαση των όρων της άδειας του κατ/ματος με 
προσφορά οινοπνευματωδών ποτών. 
6. Την πρόταση του κ. Πουλασουχίδη. 
7. Την ανάγκη αναβολής του θέματος προκειμένου να δοθεί χρόνος στους ιδιοκτήτες 
για να προσκομίσουν στο Δήμο το απαιτούμενο πιστοποιητικό πυροπροστασίας της 
Πυροσβεστικής Υπηρεσίας Βέροιας. 
8. Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
9. Τις διατάξεις της παρ. 2 του αρθρ. 25 καθώς και του άρθρου 106 του Π.Δ 410/95 
(ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Αναβάλλει τη λήψη απόφασης επί του 3ου θέματος «Ανάκληση ή μη άδειας 
λειτουργίας και σφράγιση κατ/ματος υγειονομικού ενδιαφέροντος της Ο.Ε Λαβδάνης 
Χρήστος - Κακιρδάκης Αναστάσιος - Γκέκας Βασίλειος» μέχρι τη συνεδρίαση του 



επόμενου Δημοτικού Συμβουλίου για να προσκομίσουν οι παραπάνω ιδιοκτήτες το 
απαιτούμενο πιστοποιητικό Πυροπροστασίας της Πυροσβεστικής  Υπηρεσίας Βεροίας. 
 Σε κάθε περίπτωση το κατ/μα θα πρέπει να συμμορφωθεί με τους όρους της 
άδειας ίδρυσης και λειτουργίας του. 
 Σε αντίθετη περίπτωση το θέμα να επανέλθει για συζήτηση. 
 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό   262/ 1997 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 

 Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου 
 Δ. Αδάμου Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ. Τέτος Β. Τσίλης 
 Ε. Λελεκάκης Γ. Χιονίδης 
 Κ. Πουλασουχίδης Δ. Ζαμάνης 

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Γκαβαϊσές Μ. Αδαλόγλου 
 Α. Καραντουμάνης   
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 10-6-1997 

        Ο Αναπληρωτής Δημάρχου  
 
 
 
 
 

       ΜΕΝΕΛΑΟΣ  ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 
 

 
 
 


